
Bogdan Bradač sprejel predstavnike verskih
skupnosti

Podobno kot prejšnja leta, je iupan Bogdan
Bradai tudi letos sprejel predstavnike verskih
skupnosti, ki delujejo na območju naše občine.
Županje v svojem nagovoru seznanil duhovnike
Z uvajanjem lokalne samouprave, pozabil pa ni
tudi na številne probleme, ki tarejo našo občino,
med katere vsekakor sodijo tudi neurejena poko-
pališča. V novih občinah, teh naj bi bilo pri nas
6, ni pa izključeno, da jih bo še več, bo še teže
gospodariti, saj bodo imele na voljo še manj
denarja. Zdajšnja viška občina naj bi v tem
sestavu delala še kako leto.

Bogdan Bradač je povedal, da občinska

skupščina vsekakor še deluje, sklepina ni bila le
volilna skupščina, na kateri naj bi izvolili nov
izvršni svet in izvršnika. Proračun in vse drugo
pa je bilo sprejelo. »Prav na včerajšnjo sejo jt
prišlo veliko poslancev, videlo sejimje, daprav
pogrešajo skupščino,« seje pošalil župan.

GostUelju se je posebej zahvalil dekan dr.
Franc Gorjup in, da bi bil tudi umetniško prt-
pričljiv, zraven zrecitiral še nekaj Balantičevih
verzov. Župan (srečanja so se udeležili tudi drugi
predstavniki občine) seje potem z zbranimi du-
hovniki zadrial vprisrčnem pomenku. B. V.


